
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering. Welkom voor twee nieuwelingen in het AB: 
burgemeester Hans Broekhuizen als nieuwe burgemeester van Twenterand en Michel 
de Roos voor de politie Oost Nederland. De voorzitter feliciteert Stephan Wevers met 
zijn Europees presidentschap. Dhr.Schelberg geeft aan dat de AB-leden een rookmelder 
ontvangen ihkv de week van de veiligheid.   

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Wevers: 

- Er komt een nieuw landelijk nummer voor geen nood, wel brandweer. 

- Taakdifferentiatie: proces loopt; opiniepeiling is geweest, onderwerp komt 5 
nov. bij de themadag aan de orde en in het VB van dec. komt de 
denkrichting aan de orde. 

- Werkgeversvereniging: AB heeft 20 apr. jl. akkoord gegeven. Onze GR laat 
het oprichten van zo’n vereniging toe. Wensen en bedenkingen moeten 
conform art. 31a, lid2 Wet gemeenschappelijke regelingen nog bij de raden 
opgehaald worden. Daarna besluitvorming in het AB. Bedoeling is dat dit 
ingaat per 1-1-2022. Daar waar het kan zal de gemeentelijke CAO gevolgd 
worden. Er zijn enkele specifieke zaken.   

 

    

C Verslag AB VRT 29 juni 2020, incl. actielijst  

  Verslag en actielijst zijn akkoord.  

    

D Ingekomen stukken  

  Mevr. Tigchelaar geeft aan het rapport over de visitatie met belangstelling te hebben 
gelezen. Haar vraag is wat er met de aanbevelingen gedaan is die wij hebben 
ontvangen. Dhr. Meuleman geeft aan dat de aanbevelingen waar mogelijk en 
wenselijk zijn opgenomen in het nieuwe beleidsplan en zaken die direct opgepakt 
konden worden zijn opgepakt. 

 

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Berap 2020 

Dhr. Hofland geeft een korte toelichting. Het geraamde resultaat is niet geheel 
onverwacht. Veel ligt op dit moment stil. De laatste maanden zijn veel medewerkers 
druk met de Corona-crisis. Extra kosten voor Corona kunnen pas gedeclareerd 
worden als de organisatie een totaal tekort heeft. 
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Dhr. Joosten vraagt in hoeverre er nog eigen vermogen bij TSC is, om daar het 
tekort van TSC mee te dekken, ipv dat het van het totale resultaat afgaat. 

Mevr. Haverkamp heeft dezelfde vraag. Het bedrag als meevaller lijkt hoog. Zij gaat 
haar raad informeren met de nodige mitsen en maren. Ze geeft aan moeite te 
hebben met het feit dat er twee aparte organisaties zijn. Het zou mooi zijn dat deze 
dan ook apart benaderd worden. 

Mevr. Raven merkt op dat het gebruikelijk is dat overschotten naar de gemeenten 
gaan. Maar nu is het nog de berap. We administreren nog maar sinds kort de 
ureninzet van gemeenten tbv de crisisorganisatie. Misschien is het mogelijk de 
ureninzet van daarvoor nog als een tekort bij het ministerie neer te leggen? Tav TSC 
vindt ze het nu nog te vroeg om het hele bedrag aan het tekort van TSC te 
besteden. Iets tegemoet komen is prima. 

Dhr. Welten heeft dezelfde opmerkingen. We moeten nu nog niet egaliseren. Daar 
moeten we later over besluiten. De twee aparte organisaties moeten gescheiden 
benaderd worden. TSC is risicovoller. We zouden nu alleen kennis moeten nemen 
van. 

Dhr. Hofland beantwoordt de vragen. We zouden een slag kunnen maken welke 
ureninzet we het eerste halfjaar hebben gehad. Hij wil benadrukken dat er een grote 
mate van onzekerheid in de berap zit. TSC zit niet gescheiden in de boeken. Wel is 
er een soort van eigen vermogen van 125.000 euro. Dit zouden voor TSC goede 
jaren moeten zijn. Zeker ook om in de toekomst weer te kunnen investeren. Het is 
derhalve niet handig geld uit TSC te halen. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel conform is aangenomen, en dat de 
gemeenten Dinkelland, Tubbergen, Hellendoorn en Haaksbergen tegen hebben 
gestemd. 

 2 Programma themadag bestuur 5 november a.s. 

Mevr. Nauta geeft aan dat zij en collega Welman betrokken zijn bij de voorbereiding 
van de themadag. Plan is dat taakdifferentiatie, Covid en zorgfraude aan de orde 
komen. Alles is nog onder voorbehoud ivm ontwikkelingen maatregelen Covid. 
Suggesties zijn welkom.  

Vergadering is hiermee akkoord.  

 

    

F Ter kennisgeving   

 1 Rampbestrijdingsplan kerncentrale Lingen 

De voorzitter geeft aan dat de kerncentrale eind december 2022 dicht gaat. Dhr. 
Joosten geeft aan dat nadere toelichting wat hem betreft niet nodig is. De 
samenvatting van het DB is voldoende. Het plan heeft ter inzage gelegen.  

 

 2 Overzicht BRZO 

De voorzitter bedankt voor het vele werk dat hierin is gedaan. Hij vraagt of er nog 
vragen zijn. Dhr. Welten geeft aan dat in een eerdere sessie is gesproken over dat 
er ook aandacht zou zijn voor vergelijkbare organisaties aan de andere kant van de 
grens. Dhr. Wevers geeft aan dat risico’s in de gaten worden gehouden. Dhr. Welten 
ziet dit graag terug bij de behandeling van het risicoprofiel en beleidsplan. 

 

    

G R  Rondvraag  

  Dhr. Starke geeft aan dat dit de laatste keer is dat hij het AB bijwoont als liaison van 
de CdK. Hij heeft een nieuwe baan. De voorzitter dankt hem voor zijn aanwezigheid 
en wenst hem succes in zijn nieuwe functie. 

Mevr. Raven vraagt haar collega’s of zij het beleidsplan en dekkingsplan al bij de 
raden hebben liggen. Hier wordt deels bevestigend op geantwoord.  

 

    

H Sluiting  
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 De voorzitter sluit de vergadering.   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 7 december 2020. 

 

 

Secretaris,    Voorzitter, 

H. Meuleman                                                 Dr. G.O. van Veldhuizen 

 

 


